
Ordstyrer: Peter Nordby 

Referent: Peter Nordby 

Brød Sidse 

 

Dagsorden: 

 

Ansvar-

lig 

Referat 

 

1. Underskrivelse af referat fra sid-

ste møde i marts. 

 

  

 

2. Tilbagemelding i forhold til anbe-

falingerne i analysen, angående 

valg af privatskoler, se bilag 

 

 

 

Der blev debatteret og bestyrelsen laver 

et høringssvar, der kan fremsendes til 

politikkerne 

 

3. Valgfag kommende skoleår 

 

 

Vil der være mulighed for at flere skoler 

slår sig sammen, således man kan betale 

for et ungdomsskole tilbud 

 

En skam vi skal betale for de gode tilbud 

som ungdomsskolen kunne komme med. 

 

Igen i år vil vi tilbyde et varieret tilbud af 

valgfag. 

 

Nye valgfag vil i år bl.a. være ketcher 

sport, E sport, floorball m.m. 

4. Fysiske udviklingsplaner 

 

 

 Bestyrelsen syntes som udgangspunkt 

planen var fin og rummede gode mulighe-

der for eleverne, samt et langt stykke hen 

af vejen tilgodeså de ønsker skolen har. 

 

Det blev peget på at vores nuværende 

håndarbejdslokale grundet indeklimaet 

ikke var særlig godt egnet til arbejdsplad-

ser for de ansatte. 

 

Der blev peget på flere grupperum især i 

udskolingen 

 

Det blev pointeret der skulle afsættes 

midler til udeområderne 

 

 

Vonsild Skole 

 

 

Udstedt af 

Peter Nordby 

 

Afbud til 

Peter Nordby 

Direkte telefon 79 79 79 68 

E-mail petno@kolding.dk 

Mødereferat 
 
Der indkaldes til møde i Møde nr. 

Skolebestyrelsen ved Vonsild Skole 8-2016/2017 

Mødedato Mødested  Møde start/slut 

24.04 2017 Skolen – Personalerum 505 18.30 -21.30 

Faste deltagere 

Faste deltagere 
(KD) Kim Degn, (MZ), Maj-Brit Züger, (SV) Sophie Valeur, (TA) Thorbjørn 

Agerholm, (HZ) Henrik Zoega, (SI) Sidse Opauka,  (BN) Birte Mari Vetaas Niel-
sen, (JE) Jette Laursen, (2JØ) Jette Øhlenschlæger, (PN) Peter Nordby, (SD) 
Søren Mikkelsen, (3SE) Stefan Eis Lund+ 2 elevrepræsentanter. 
 

Bemærkninger: afbud fra: 
SD, KD, HZ, BN, 2JØ, TK 

 

Dagsorden: 



 

  Side 2 

 

 

 

Der bør kunne findes midler til en glas-

overdækning af gården mellem grøn og 

blå aula. 

 

God ide med  en ensretning af Catolhave-

gyden mellem Hoppesvej og Folehaven 

5. Arbejdet med Visioner og værdi-

er- Der afsættes en minimum en 

time til dette arbejde 

 

 Grundet stort fravær fra bestyrelsen blev 

punktet skubbet til næste møde. 

 

Bestyrelsens visioner blev gennemgået 

med henblik på det videre arbejde 

 

Det blev vedtaget at visionerne med 

kommentar blev udgangspunktet for det 

kommende arbejde. 

6. Økonomi  Udsat til næste møde, da det er vigtigt SD 

er med. 

7.Efterretninger: 

a. Formanden: 

b. Ledelsen: 

 Ny sekretær 

 Prøverne 

 Trivselsmåling 

c. SFO 

d. SCV 

e. Elevråd: 

 Fra elevrådsmøde 

f. Andre: 

 

 

Trivselsmålingerne er sendt ud til kom-

mentering og tilbagemeldinger fra de en-

kelte klasseteams 

 

Vores nye sekretær starter den 02.05.17. 

Vi har sikret hun har fået en mentor fra en 

anden skole. 

 

De skriftlige prøver starter lige straks 

 

GLO er kommet godt i gang. Igen i år må 

ledelsen konstatere, at de nye børn er 

meget små når de starter 

 

 

  

8.        Evt. 

 Der vil blive meldt ud på intra, at vi har en 

fælles Blå mandag 
 


